
MČR Doubrava 2023 
Podíváte-li se do kalendáře akcí ASAT, vidíte u MČR v LP něco divného.  Závod 
na tři dny? Není to moc? Nebo snad omyl? 

 Pro pořadatele určitě není jednoduchý organizovat žádný závod, natož závod 
vrcholný, jakým MČR je. Každá střelnice má svoje možnosti a limity. Limity 
Doubravy prověřilo loňské kolo ČP. Pro naši střelnici bylo 130 střelců na dvě 
lajny moc. Obava, že se může takový závod opakovat, nás donutila uvažovat o 
jiných variantách. Zvítězila ta na tři dny a tři lajny. V pátek 75terčů, v sobotu 
75terčů a v neděli pak padesát. Chceme, abyste si závod užili, aby vše bylo v 
klidu a pohodě. Aby byl čas na plánovaný páteční raut, aby byl čas na rozstřely, 
aby byl čas na důstojné vyhlášení. Pro mně pak zbyde víc času na přestavění 
vrhaček a přípravu na další den. Nemnělo by se tedy stát, že terč bude nějaký 
nesmysl. To jsou hlavní důvody, proč jsme zvolili třídenní závod. Nudit se 
nebudete. Jak jsem již předeslal, v pátek odpoledne bude něco jídla a pití. Od 
středy, (kdy začne oficiální trénink), bude možno zahájit vložený závod, který 
bude vyhlášený zvlášť. Během hlavního závodu půjde o kvalifikaci a v neděli pak 
finále, které určitě nebude nezajímavé. Chystáme pro vítěze originální poháry, 
(plakety), navržené známou sochařkou Paulinou Skavovou a vylité z bronzu ve 
slévárně v Kalné. K tomu hodnotné ceny, které budou losovány ze všech 
účastníků závodu. Pro zpestření, (inspiroval jsem se v zahraničí), bude do 
vrhaček zamícháno několik terčů „flash“ a kdo bude mít štěstí a vyjde zrovna na 
něj, ( trefí ho), bude odměněn. Chystáme také čísla se jmény střelců a noty, tak 
jak to bývá na velkých závodech FITASC, aby střelci co nejezdí ven, trochu 
okusili atmosféru velkých závodů. Pokud se podaří vyjednat s naší muničkou 
podporu, byla by hlavně pro juniory. Budou mít nejen poloviční startovné, ale 
dostali by na závod ještě náboje. Během asi měsíce vznikne oficiální pozvánka a 
propozice. Budou v nich podrobnosti k přihlášení a placení startovného, které 
vzhledem k plánům, bude potřeba platit předem.  

Doufám, že si MČR všichni užijeme tak, jak je to myšleno. Případné dotazy rád 
zodpovím. 

P.Zázvorka st. 

 

 

 


